

TRADEMARK ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	Asset Purchase Agreement

CONVEYING PARTY DATA

Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
Biovision AG		02/09/2006	CORPORATION: GERMANY

RECEIVING PARTY DATA

Name:	Digilab Biovision GmbH
Street Address:	120 Cedar St.
City:	Canton
State/Country:	MASSACHUSETTS
Postal Code:	07102
Entity Type:	LIMITED LIABILITY COMPANY: UNITED STATES

PROPERTY NUMBERS Total: 7

Property Type	Number	Word Mark
Registration Number:	2641178	DIFFERENTIAL PEPTIDE DISPLAY
Registration Number:	2780988	PEPTIDOMICS
Registration Number:	2781068	SPECTROMANIA
Registration Number:	2995443	BIOVISION
Registration Number:	2995452	BIOVISION
Registration Number:	2797432	BIOVISION
Registration Number:	2835699	BIOVISION

CORRESPONDENCE DATA

Fax Number: (973)643-6500
Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.
 Phone: 973.643.5537
 Email: jarias@sillscummis.com
 Correspondent Name: Juan C. Arias
 Address Line 1: One Riverfront Plaza
 Address Line 2: Sills Cummis Epstein & Gross P.C.

CH \$190.00 2641178

Address Line 4: Newark, NEW JERSEY 07102

ATTORNEY DOCKET NUMBER: 12080025.000001

NAME OF SUBMITTER: Juan C. Arias

Signature: /Juan C. Arias/

Date: 04/21/2006

Total Attachments: 13
source=BioVision#page1.tif
source=BioVision#page2.tif
source=BioVision#page3.tif
source=BioVision#page4.tif
source=BioVision#page5.tif
source=BioVision#page6.tif
source=BioVision#page7.tif
source=BioVision#page8.tif
source=BioVision#page9.tif
source=BioVision#page10.tif
source=BioVision#page11.tif
source=BioVision#page12.tif
source=BioVision#page13.tif

**Vereinbarung
über den Kauf von Einzelwirtschaftsgütern**

zwischen

Herrn Rechtsanwalt, Dipl.-Volkswirt **Helge Wachsmuth**,
geschäftsansässig Alexanderstraße 2, 30159 Hannover, han-
delnd in seiner Eigenschaft als Insolvenzverwalter in dem In-
solvenzverfahren über das Vermögen der BioVision AG,
Hannover.

- nachfolgend "Verkäufer" genannt -

und

Blitz 05-658 GmbH, zukünftig Digilab BioVision GmbH, vertreten
durch die Geschäftsführer Sidney Braginsky und David Giddings,
mit dem Sitz in München, eingetragen im Handelsregister beim
AG München unter HRB 160144, c/o Nörr Stiefenhofer Lutz,
Briener Str. 28, 80333 München

- nachfolgend "Käuferin" genannt -

I.

Präambel

Das Amtsgericht Hannover hat mit Beschluss vom 02.01.2006 zu
dem Aktenzeichen 909 IN 1027/05 das Insolvenzverfahren über
das Vermögen BioVision AG (im Folgenden auch „Schuldnerin“)
eröffnet und den Verkäufer zum Insolvenzverwalter bestellt.

**Agreement
on the purchase of assets**

by and between

Mr. **Helge Wachsmuth**, attorney at law and graduated economist,
with his registered seat of business at Alexanderstrasse 2, 30159
Hanover, Germany, acting in his capacity as insolvency
administrator in the insolvency proceedings over the estate of
company BioVision AG, Hanover, Germany.

- hereinafter referred to as "Seller" -

and

Blitz 05-658 GmbH, which will become Digilab BioVision GmbH,
represented by its managing directors Sidney Braginsky and David
Giddings with their registered seat of business at Munich,
registered in the commercial register AG Munich under HRB
160144, c/o Nörr Stiefenhofer Lutz, Briener Str. 28, 80333
München

- hereinafter referred to as "Purchaser" -

I.

Preamble

The Local Court of Hanover opened the insolvency proceedings on
the estate of company BioVision AG (hereinafter also referred to
as "Debtor") and appointed the Seller as insolvency administrator
by order of January 2, 2006 under file No 909 IN 1027/05.

TRADEMARK

REEL: 003294 FRAME: 0330

Die Käuferin hat die Gelegenheit gehabt, im Zeitraum vom 23.01.2006 bis zum 31.01.2006 eine gründliche Unternehmensüberprüfung (Due Diligence) durchzuführen. Darüber hinaus stand das Führungspersonal der Schuldnerin seit Dezember 2005 bis heute für sämtliche Informationen über den Geschäftsgang der Schuldnerin zur Verfügung, von dem seitens der Repräsentanten von DIGILAB weitgehender Gebrauch gemacht wurde.

Purchaser has had the opportunity to execute extensive Due Diligence in the period from January 23rd 2006 until January 31 2006. Additionally, the senior management has been available for information on the business of the Debtor to DIGILAB representatives as of December 2005 until today which has been made use of on an extensive basis.

Dies vorausgeschickt und in Kenntnis des Vorstehenden, schließen die Beteiligten folgenden Vertrag über den Kauf von Aktiva, beweglichem Anlagevermögen, Vorräten und sonstigen Vermögensgegenständen (Einzelwirtschaftsgüter):

Now therefore, in consideration of the premises and the covenants herein provided, the parties conclude the following agreement on the purchase of assets, movable fixed assets, inventories and other assets (individual asset items):

II.

Verkauf des beweglichen Anlagevermögens

Sale of Movable Assets

Der Verkäufer verkauft und übereignet der dies annehmenden Käuferin mit wirtschaftlicher Wirkung zum 01.02.2006 (Stichtag):

The Seller hereby sales and transfers title to the Purchasern who accepts such sale and transfer with economical effect on Feb. 01, 2006 (Effective Date):

1.

Alle dem Betrieb dienenden, in den Geschäftsräumen der Schuldnerin befindlichen und in deren Eigentum stehenden technischen Anlagen und Betriebsvorrichtungen, Werkzeuge sowie mobile Betriebs- und Geschäftsausstattung (Sachanlagevermögen), sofern sie mit den Gebäuden nicht fest verbunden sind, insbesondere diejenigen, die in der als **Anlage II 1** beigefügten Liste Stand 30.01.2006 - getrennt nach Standorten - aufgeführt sind.

1.

All technical plant and equipment, tools and movable factory and office equipment (tangible fixed assets) used in the company's operative business and located at and in the Debtor's business premises and owned by it - with the exception of items which are firmly fixed to the buildings - in particular those set out in the list attached as **Annex II 1** as of January 30, 2006 - separately set forth by locations.

Die Parteien sind insofern einig, dass die Inventarliste Anlage 1.1 keinen abschließenden Charakter hat; vielmehr werden verkauft und übereignet an die Käuferin sämtliche Einzelwirtschaftsgüter der vorgenannten Art.

Soweit Eigentumsvorbehaltsrechte vorhanden sind, tritt der Verkäufer hiermit der dies annehmenden Käuferin die entsprechenden Anwartschaftsrechte auf Erwerb des Eigentums ab. Der Käufer wird die Rechte der Vorbehaltsrechtseigentümer ablösen.

2.

Alle Roh-, Hilfs- und Betriebsstoffe sowie Vorräte und Warenbestand (Sachumlaufvermögen), die sich zum Stichtag in den Geschäftsräumen der Verkäuferin befinden, soweit sie nicht unter dem Eigentumsvorbehalt einzelner Lieferanten stehen. Soweit Eigentumsvorbehaltsrechte vorhanden sind, tritt der Verkäufer hiermit der dies annehmenden Käuferin die entsprechenden Anwartschaftsrechte auf Erwerb des Eigentums ab. Der Käufer wird die Rechte der Vorbehaltsrechtseigentümer ablösen.

The parties agree that the list of inventories comprising Annex 1.1 has no definitive character; rather, the intention is that property in all the afore-mentioned individual assets be sold and title be transferred to the Purchaser.

As far as rights of reservation of title exist, the Seller shall, upon the request of the Purchaser, assign to the Purchaser the corresponding expectancy rights to the acquisition of title. The Purchaser will serve the claims of the owners of the retention of title.

2.

All raw materials and supplies (current assets), located within the premises of the Seller as of Effective Date as far as they are not subject to reservation of title by individual suppliers. As far as rights of reservation of title exist, the Seller shall, upon the request of the Purchaser, assign to the Purchaser the corresponding expectancy rights to the acquisition of title. The Purchaser will serve the claims of the owners of the retention of title.

III.

Verkauf immaterieller Wirtschaftsgüter

1.

Der Verkäufer verkauft und überträgt der dies annehmenden Käuferin alle immateriellen Vermögensgegenstände, die dem Geschäftsbetrieb dienen, einschließlich des Kundenstammes und aller Kundenbeziehungen sowie die Geschäftsgeheimnisse, Verwaltungs- und Vertriebsverfahren und sämtliche Verkörperungen solcher immateriellen Gegenstände. Hierzu zählen z. B. Unterlagen über die Verwaltungs- und Vertriebsorganisation, Kunden- und Lieferantenlisten, Lieferanten- und Kundenunterlagen sowie Kundenkorrespondenz, Lieferkonditionen, Preislisten und sonstige Dokumente und Daten. Soweit rechtlich möglich und zulässig, werden der Käuferin auch die Websites/Domänen übertragen bzw. deren alleinige Nutzung ermöglicht.

2.

Der Verkäufer verkauft und überträgt der dies annehmenden Käuferin die der Schuldnerin zustehenden geistigen und gewerblichen Schutzrechte gemäß **Anlage III 2** einschließlich aller damit verbundenen Rechte uneingeschränkt. Aus Anlage III 2 ergeben sich dem Verkäufer bekannte Rechte Dritter sowie bestehende Rechtsstreitigkeiten. Der Verkäufer übernimmt keinerlei Haftung hierfür sowie für die wirtschaftliche Verwendungsfähigkeit der vorbezeichneten Rechte.

Der Verkäufer verpflichtet sich, einer Umschreibung der Rechte auf die Käuferin zuzustimmen. Er wird die besondere schriftliche Zustimmung zur Eintragung der Käuferin als Rechtsnachfolgerin in einschlägigen Registern erteilen. Die Kosten für die Umschreibung der Schutzrechte wie auch alle anderen nach dem Stichtag fällig werdenden und zur Aufrechterhaltung der Schutzrechte notwendigen Kosten sind von der Käuferin zu tragen.

III.

Sale of Intangible Assets

1.

The Seller sells and transfers to the acquiring Purchaser all of the Intangible Assets which serve the business operations, including the customer-base and all customer relationships as well as business secrets, administration and distribution methods, and all evidence of ownership of such Intangible Assets. These include e.g. documentation on the administration and distribution organisation, customer and supplier lists, supplier and customer documentation as well as customer correspondence, delivery conditions, price lists and other documents and data. In so far as legally feasible and permissible, the Purchaser shall also be permitted to acquire the websites/domains for its sole use.

2.

The Seller sells and transfers to the acquiring Purchaser without restrictions the intellectual property rights belonging to the debtor **Annex III 2** including all rights associated therewith. Annex III 2 also shows third party rights and pending law suits, Seller is aware of. The Seller accepts no liability for the afore mentioned encumbrances as well as the economic use or applicability of the aforementioned rights.

The Seller pledges to agree to the transfer of the rights to the Purchaser. The Seller shall issue the special written agreement required for registration of the Purchaser in respective Registers as the legal successor. The Purchaser shall bear all costs for the transfer of the protection rights as well as all associated costs becoming due after the Effective Date in order to maintain the protection rights.

Mit Übertragung der geistigen und gewerblichen Schutzrechte werden auch alle eventuellen in der Vergangenheit begründeten, gegenwärtigen und/oder zukünftigen Schadenersatzansprüche, gleich aus welchem Rechtsgrunde, gegen Dritte abgetreten und übertragen. Dies gilt nicht für auf Zahlung gerichtete Schadenersatzansprüche aus in der Vergangenheit bis zum Stichtag begangenen Verstößen Dritter gegen die Schutzrechte.

Der Verkäufer verkauft der Käuferin alle die vorgenannten Rechte betreffenden Unterlagen, insbesondere die Anmeldeunterlagen, die Urkunden sowie Vereinbarungen, die mit anderen Unternehmen oder sonstigen Dritten im Bezug auf die Rechte abgeschlossen worden sind.

Die Käuferin ist berechtigt, die Firma "BioVision" zu führen.

3.

Der Verkäufer verkauft und überträgt der dies annehmenden Käuferin das Recht zur Nutzung der im Betrieb benutzten Software und der hiermit geschaffenen oder verwalteten Daten, soweit der Verkäufer verfügungsberechtigt ist. Die Käuferin stellt den Verkäufer gegebenenfalls von der Inanspruchnahme durch Dritte als Lizenzgeber oder Schutzrechtsinhaber im Innenverhältnis von allen Ansprüchen frei, soweit diese Ansprüche aus dem Zeitraum ab Stichtag resultieren.

The transfer of the intellectual property rights shall be paralleled by the assignment and transfer of all potentially existing claims for damage against third parties, whatever the legal justification, arising in the past, currently and/or in the future. This shall not apply to payment-based claims for damages against third parties from past violations until Effective Date of protection rights.

The Seller shall sell to the Purchaser all of the documentation concerning the aforementioned rights, and in particular respective documentation on application and registration, the certificates, and the agreements concluded with other companies and other third parties with regard to said rights.

The Purchaser is entitled to utilise the firm name "BioVision".

3.

The Seller shall sell and transfer to the acquiring Purchaser the rights to use the software used in the business and the data created or administered in this context in so far as the Seller is free to dispose of said material. If the occasion arises, the Purchaser releases the Seller from all claims associated with the claims of third parties as licensors or the owners of protection rights within an internal relationship, in so far as these claims involve the period after the Effective Date.

4.

Der Verkäufer verkauft und übereignet der dies annehmenden Käuferin die Originale aller im Eigentum der Gemeinschuldnerin stehenden, sich in den Geschäftsräumen befindlichen und den Betrieb betreffenden technischen und rechtlichen Dokumente. Benötigt der Verkäufer die Originale weiter, so erhält die Käuferin soweit und solange Kopien, bis die Herausgabe der Originale möglich ist.

IV.

BioVision Biomarker GmbH

Die Schuldnerin ist Inhaberin von 100 % der Gesellschaftsanteile an der BioVision Biomarker GmbH. Der Verkäufer verpflichtet sich, nach auf Aufforderung durch die Käuferin umzufirmieren.

V.

Kaufpreis und Kostenübernahme

1.

Der Kaufpreis beträgt

**520.000,00
EUR**

(in Worten: fünfhundertzwanzigtausend EURO)

4.

The Seller shall sell and transfer ownership to the acquiring Purchaser of the original copies of all technical and legal documents owned by the common debtor, located within the business premises and which are associated with the business. If the Seller still requires the originals, the Purchaser shall receive copies until it is possible for the original copies to be handed over.

IV.

BioVision Biomarker GmbH

The Debtor owns 100 % of the shares of BioVision Biomarker GmbH. The Seller hereby undertakes to change the company name after Purchasers' request.

V.

Purchase Price and Assumption of Costs

1.

The purchase price shall amount to

**520,000.00
EUR**

(in words: five hundred twenty thousand EURO)

Der Kaufpreis ist zur Zahlung am 13.02.2006 fällig.

Die Parteien gehen davon aus, dass es sich vorliegend um eine nicht umsatzsteuerbare Betriebsveräußerung im Sinne von § 1 Abs. 1 a UStG handelt. Sollte diese Annahme unzutreffend sein, versteht sich der Kaufpreis zuzüglich der gesetzlichen Umsatzsteuer. Der Verkäufer wird in diesem Fall der Käuferin eine ordnungsgemäße Rechnung mit gesondertem Umsatzsteuerausweis erteilen.

2.

Sämtliche Zahlungen sind zu zahlen auf das Insolvenzsonderkonto des Verkäufers:

BHF Bank Hannover
Kontonummer: 62 032 396
Bankleitzahl: 250 202 00

VI.

Arbeitsverhältnisse

1.

Die Vertragsparteien stellen fest, dass die in der als **Anlage VI.1.** beigefügten Verzeichnis benannten Mitarbeiter von dem Verkäufer auf den Käufer ab dem Stichtag gemäß § 613 a BGB übergehen. Die Käuferin trägt hinsichtlich der Mitarbeiter der Schuldnerin das Risiko des § 613 a BGB ab Stichtag.

The Purchase Price is payable to Seller on Feb. 13. 2006.

The parties hereto agree that the sale of the business subject to this Agreement is not subject to VAT for the purpose of Section 1 para. 1 a UStG [German law governing VAT]. If, however, VAT is applicable, the purchase price is to be understood plus the currently applicable VAT rate. In this case the Seller shall issue a pertinent duly made-out invoice stating VAT separately.

2.

All payments shall be made to the special insolvency account of the Seller:

BHF Bank Hannover
Account No: 62 032 396
Bank Identification Code: 250 202 00

VI.

Employment

1.

The contracting parties determine that the employees named in the list attached as **Annex VI.1.** will transfer from Seller to Purchaser as of Effective Date by way of Section 613 a BGB. From the Effective Date, the Purchaser shall bear the risks of Section 613 a BGB.

2.

Die Käuferin übernimmt es, die Arbeitnehmer gemäß § 613 a Abs. 5 BGB über den Betriebsübergang zu informieren. Widerspricht einer der Mitarbeiter dem Übergang seines Arbeitsverhältnisses gemäß § 613 a Abs. 6 BGB, hat die Käuferin dem Verkäufer die nach dem Stichtag durch ein solches Arbeitsverhältnis und/oder seiner Beendigung entstehenden Kosten zu erstatten. Der Verkäufer ist verpflichtet, diese Arbeitsverhältnisse unverzüglich zu beenden. Eine Abfindungszahlung darf indes nur nach vorheriger Zustimmung der Käuferin vereinbart werden.

VII.

Leasing-, Bezugs-, Wartungs-, Service- und Lieferverträge, Versicherungsverträge und sonstige Dauerschuldverhältnisse

Die Käuferin tritt vorbehaltlich der Zustimmung der jeweiligen Vertragspartner mit Wirkung ab dem Stichtag dieses Vertrages in die Vertragsverhältnisse ein, die in der **Anlage VII.1** aufgeführt sind. Die Parteien sind sich einig, dass die Anlage keinen abschließenden Charakter hat, sondern gegebenenfalls zu ergänzen ist, wenn beide Parteien feststellen, dass die Übernahme weiterer Verträge möglich und sinnvoll ist. Der Verkäufer sichert ausdrücklich nicht zu, dass die in der **Anlage VII.1** aufgeführten Verträge zum Übertragungssstichtag bestehen. Der Verkäufer tritt hiermit sämtliche Rechte aus diesen Verträgen - bis auf die bis zum Stichtag entstandenen Ansprüche und Forderungen - an die dies annehmende Käuferin zu diesem Stichtag ab. Die Käuferin stellt den Verkäufer von allen Verpflichtungen aus diesen Verträgen frei, die aus Vorgängen, Lieferungen und Leistungen nach dem Stichtag resultieren, soweit sich aus diesem Vertrag nichts anderes ergibt und es sich nicht um Insolvenzforderungen handelt. Der Verkäufer stellt die Käuferin von allen Verpflichtungen aus diesen Verträgen frei, die aus Vorgängen ab Insolvenzeröffnung bis zum Stichtag resultieren, soweit sich aus diesem Vertrag nichts anderes ergibt.

2.

The Purchaser undertakes to inform the employees with respect to the transfer of the business in accordance with Section 613 a Para. 5 BGB. If an employee rejects to the transfer of his/her employment in accordance with Section 613 a Para. 6 BGB the Purchaser shall reimburse the Seller after the Effective Date for costs arising from such employment relationship and/or its termination. The Seller shall be obliged to terminate such employment relationships immediately. Severance pay shall only be agreed in this context subject to the prior approval of the Purchaser.

VII.

Contracts of Leasing-, Purchase, Maintenance, Service and Delivery, Insurance and other Continuing Obligations

With effect from the Effective Date, the Purchaser shall enter into the contractual relationships set out in **Annex VII.1**, given the prior approval of the contractual partners. The parties are in agreement that this list does not have any definitive character and that, where appropriate, it is to be expanded by other contracts if both parties establish that assumption of a particular contract is both possible and expedient. The Seller expressly does not guarantee that the contracts listed in **Annex VII.1** exist on the Transfer Effective Date. With effect from the Effective Date, the Seller hereby assigns any and all rights under these contracts - with the exception of the claims and demands which have arisen up to the Effective Date - to the Purchaser, which accepts the same. Unless otherwise provided under this Agreement, the Purchaser shall hold the Seller harmless from all obligations under these contracts which result from occurrences, delivery of goods or services following the Effective Date or under this Sale and Purchase Agreement, as long as the respective obligation is not an insolvency claim. Unless otherwise provided in this Agreement, the Seller shall hold the Purchaser harmless from all obligations from these contracts which result from occurrences between the opening of the insolvency proceedings and the Effective Date.

Soweit zur Übertragung der vorstehend genannten Verträge die Zustimmung Dritter erforderlich ist, werden sich die Parteien einvernehmlich und jeweils unverzüglich darum bemühen. Sollte eine Zustimmung nicht erteilt werden, so wird der Verkäufer das Dauerschuldverhältnis beenden.

Soweit Verträge mit Lieferanten noch nicht erfüllt sind, d. h. der Verkäufer noch nicht den Kaufpreis an den Lieferanten gezahlt hat und damit noch das Eigentumsvorbehaltrecht des Lieferanten besteht, hat der Käufer die Rechte des Vorbehaltseigentümers abzulösen. (Entsprechend II 1 und 2 dieses Vertrages)

VIII.

Bestellungen

Die Käuferin tritt mit Wirkung ab dem Stichtag im Innenverhältnis in sämtliche Warenbestellungen des Verkäufers ein, wenn die Lieferung bis zum Stichtag noch nicht ausgeführt ist. Soweit der Verkäufer für die Lieferung eine Anzahlung geleistet hat, wird diese von der Käuferin an den Verkäufer innerhalb von fünf Werktagen nach Rechnungslegung erstattet.

Sollte der Lieferant mit der Übernahme des Vertrages durch die Käuferin nicht einverstanden sein, so werden sich die Parteien im Innenverhältnis so stellen, als ob das Einverständnis des Lieferanten mit der Vertragsübernahme vorliegen würde.

As far as the consent of third parties is necessary for the transfer of the aforementioned contracts, the parties hereto shall in each case immediately endeavor to obtain the same in mutual agreement. Should consent not be granted, the Seller shall terminate the continuing obligation.

In the event that contracts with suppliers have not been satisfied or fulfilled, i.e. the Seller has not yet paid the purchase price to the supplier and thus the supplier still has a retention of ownership or title, the Purchaser shall pay off the rights of the owner of the retention of title. (In accordance with II 1 and 2 of this Sale and Purchase Agreement)

VIII.

Orders for Goods

With effect as of the Effective Date, in the relationship inter se between the parties hereto, the Purchaser shall assume all orders for goods from the Seller, provided that delivery has not been executed prior to the Effective Date. As far as the Seller has made prepayments, the Purchaser shall reimburse the Seller five business days after the Seller has issued a respective invoice to the Purchaser.

In the event that a supplier has not given consent to the assumption of the contract by the Purchaser, the parties hereto undertake to treat each other inter se as if the supplier has given its consent.

IX.

Aufträge

Die Käuferin tritt mit Wirkung ab dem Stichtag zumindest im Innenverhältnis in alle Kundenaufträge ein, wenn die Auslieferung bis zum Stichtag noch nicht erfolgt ist.

Der Verkäufer verpflichtet sich, die Geschäftsführung der BioVision BioMarker GmbH unwiderruflich anzuweisen, einer Übertragung des Auftrages der Boehringer Ingelheim Pharma GmbH & Co. KG auf die Käuferin zuzustimmen und alle hierzu erforderlichen Maßnahmen zu ergreifen.

IX.

Orders by Customers

With effect as of the Effective Date, at least in the relationship inter se between the parties hereto, the Purchaser shall assume all orders for goods by customers from the Seller, provided that delivery has not been executed prior to the Effective Date.

The Seller shall irrevocably instruct the managing board of BioVision BioMarker GmbH to agree to a transfer of the order of Boehringer Ingelheim Pharma GmbH & Co. KG to the Purchaser and to take all measures necessary to complete said transfer.

X.

Allgemeines/Weitere Vereinbarungen

Die Parteien sind sich darüber einig, dass der Verkäufer mit Unterstützung von Mitarbeitern, die die Käuferin beschäftigt, das Insolvenzverfahren abwickeln muss. Bei Bedarf kann der Verkäufer nach vorheriger Absprache Mitarbeiter der Käuferin, insbesondere in der Finanz- und Lohnbuchhaltung, in Anspruch nehmen. Die Parteien sind sich insofern einig, dass die Inanspruchnahme von Mitarbeitern der Käuferin nur mit einer angemessenen Vorlauffrist erfolgen kann. Die Käuferin verpflichtet sich in diesem Zusammenhang, dem Verkäufer die für die Abwicklung des Insolvenzverfahrens erforderliche Unterstützung durch von ihr weiter beschäftigte Mitarbeiter unentgeltlich zu gewähren.

Die Käuferin verpflichtet sich, Geschäftsunterlagen der Schuldnerin gemäß den geltenden handelsrechtlichen und steuerrechtlichen Bestimmungen kostenfrei aufzubewahren.

X.

Miscellaneous/Further Agreements

The parties are in agreement that the Seller, with the support of staff employed by the Purchaser, is obliged to wind up the insolvency proceedings. If necessary, the Seller may, following prior agreement, avail himself of the services of employees of the Purchaser, in particular in the financial and payroll accounting department. The parties are so far in agreement that the use of employees of the Purchaser can only take place following a reasonable lead time. The Purchaser undertakes in this respect to support the Seller free of charge in the winding up of the insolvency proceedings by providing staff which is furtheron employed by the Purchaser.

The purchaser shall keep the business documents and records of the Debtor according to the relevant provisions under commercial and tax law exempt from charges.

XI.

Garantien

Die Parteien schließen einvernehmlich die gesetzlichen Regelungen der §§ 434 ff. BGB aus. Stattdessen gilt das folgende Garantiesystem:

1)

Der Verkäufer garantiert, dass er zur Verfügung über alle in II. und III. näher bezeichneten Vermögensgegenstände und Rechte berechtigt ist und der Käuferin Eigentum bzw. Anwartschaftsrechte an diesen Vermögensgegenständen und Rechten verschaffen wird.

2)

Jegliche weitere Gewährleistung bzw. Garantieverpflichtung des Verkäufers oder Haftung aus jedwem Rechtsgrund aus oder im Zusammenhang mit diesem Kaufvertrag ist ausgeschlossen.

c)

Sämtliche Gewährleistungs-, Garantie- oder Haftungsansprüche wegen Rechts- oder Sachmängeln oder aus jedwem anderen Grunde, die der Käuferin aus oder im Zusammenhang mit diesem Kaufvertrag gegen den Verkäufer zustehen könnten, verjähren mit Ablauf des 30.06.2007. Die Ansprüche sind der Höhe nach beschränkt auf die Hälfte des Kaufpreises gemäß V 1. Ansprüche, die ausschließlich Roh-, Hilfs- und Betriebsstoffe (II.2.) betreffen, sind jedoch der Höhe nach auf EUR 1.000,00 beschränkt.

XI.

Representations and Warranties

The parties exclude by mutual agreement the statutory provisions of Sections 434 et seq. BGB [German Civil Code, this clause governing obligation and purchasers' rights]. In place of this, the following guaranty system shall apply:

1)

The Seller guarantees that he is empowered and in the position to dispose over all those assets and rights specified in more detail in II. and III. hereinabove and that he will procure title or expectancy rights, as the case may be, to such assets and rights for the Purchaser.

2)

All further warranty and/or guaranty obligations of the Seller or liability on any legal grounds whatsoever under or in connection with this Agreement shall be excluded.

c)

All warranty, guarantee or liability claims on account of legal or material defects, or on any other ground whatsoever, to which the Purchaser could be entitled as against the Seller under or in connection with this Agreement, shall lapse by limitation upon the expiration of Jun 30, 2007. In respect of the amount, the claims shall be limited to fifty per cent of the purchase price under V., subsection 1. However, claims in respect to raw materials and supplies are limited to EUR 1.000,00.

XII.

Schlussbestimmungen

1. Die Wirksamkeit dieses Vertrages steht unter der aufschiebenden Bedingung der Genehmigung des Vertragsschlusses durch den Gläubigerausschuss.
2. Die Wirksamkeit dieses Vertrages steht unter der aufschiebenden Bedingung der Zahlung des gesamten Kaufpreises an den Verkäufer.
3. Mündliche Nebenabreden zu diesem Vertrag sind nicht getroffen. Änderungen und Ergänzungen dieses Vertrages bedürfen der Schriftform. Dies gilt auch für den Verzicht auf das Schriftformerfordernis selbst. Die Rechtswirksamkeit irgendwelcher mündlicher Vereinbarungen ist ausdrücklich abbedungen.
4. Die ganze oder teilweise Unwirksamkeit und Undurchführbarkeit einzelner Bestimmungen dieses Vertrages lässt deren Wirksamkeit und die des Vertrages im Übrigen unberührt. Anstelle einer unwirksamen oder undurchführbaren Bestimmung tritt diejenige wirksame oder durchführbare Regelung, die dem von den Parteien angestrebten wirtschaftlichen Zweck der ganzen oder teilweise undurchführbaren Regelung im Rahmen des Gesamtvertrages wirtschaftlich am nächsten kommt. Die Parteien verpflichten sich insofern, entsprechende Ergänzungserklärungen abzugeben. Entsprechendes gilt für etwaige Lücken im Vertrag.

XII.

Final Provisions

1. The validity and enforceability of this Agreement shall be subject to the condition precedent of approval by the Creditors' Meeting of the conclusion of the Agreement.
2. The validity and enforceability of this Agreement shall be subject to the condition precedent of the payment of the Purchase Price in whole.
3. No verbal ancillary covenants to this Agreement have been made. Any amendments and modifications to this Agreement must be made in writing. This shall also apply to the waiver of the requirement of the written form itself. The legal effectiveness of any verbal agreements is expressly precluded.
4. In the event that any term or provision of this Agreement shall for any reason be held to be invalid, illegal or unenforceable in any respect, such invalidity, illegality or unenforceability shall not affect any other term or provision. In place of an invalid, illegal or unenforceable provision, a valid and enforceable provision shall apply which, within the framework of the entire Agreement, commercially most closely reflects the commercial purpose pursued by the parties hereto. The parties hereto undertake in this respect to make corresponding supplementary declarations. Corresponding provisions shall apply in the event of any omissions in the Agreement.

5. Dieser Vertrag unterliegt ausschließlich deutschem Recht unter Ausschluss des UN Kaufrechts.

6. Im Zweifelsfall ist bei der Auslegung dieser Vereinbarung die deutsche Fassung dieses Vertrages maßgebend.

7. Gerichtsstand für alle Streitigkeiten aus oder im Zusammenhang mit diesem Vertrag ist Hannover.

Hannover, 09.02.06

(RA Helge Wachsmuth als Insolvenzverwalter)

(Blitz 05-658 GmbH)

5. This Agreement shall be governed exclusively by the law of the Federal Republic of Germany under the exclusion of the Convention of the International Sale of Goods.

6. In case of legal doubt about the interpretation of this agreement, the version in the German language shall prevail.

7. The place of venue for all and any disputes arising under or in connection with this Agreement shall be Hannover, Germany.

(RA/attorney at law Helge Wachsmuth as insolvency administrator)

(Blitz 05-658 GmbH)